

Formula P-269 Nano Anti-Graffiti, Anti Dirty top coating

P-269 is two-component yellow-resistant & anti-fouling surface coating. It is composed of foreign patent raw material. It is anti-dirty & anti-slippery resistant to various substrates such as waterproofing layer, sandstone, acrylic wear-resistant flooring has good bonding. It can be exterior surface coating for Anti-Dirty purpose on rooftop waterproofing system, exterior wall waterproofing system, etc. (Also, P-269 can be used together with our P-236, P-256, or P-226 for excellent anti-dirty effect in transparent color.)



[Purpose]

- * Exterior & interior painted wall, floor etc.
- * Rooftop waterproofing & anti-dirty.
- * Public places such as schools, restaurant, factories, supermarkets, shopping malls for brand-new outlook

[Features]

- * Resistant to weathering, good adhesion to elastic waterproofing layer.
- * Anti slippery
- * Anti-dirty & easy clean. Always looks brand new.

[Mechanical Properties]

- * Stain-Resistance(Brush / Pen / Pencil / Lip Stick / Ink / Sauce) : Pass (CNS 10757(1995))

- * 8 heavy metals (Cr, Hg,Ba,Se, Sb,Cd, As,Pb) unit: ppm:.....Zero (ASTM F963-03)



[Package] 2kg

Coverage 33 square meters

Color Transparent color

Tool Spray, Brush, roller

[Note]

- 1. It is flammable. Please keep far from spark. & store indoor
- 2. Please wear glove & goggles during application. In case of eye contact, please wash for 10 minutes by clean water
- 3. Avoid applying it on PC sheet, glass surface, etc., or it would damage or break surface.
- 4. Finish coating within 30 minutes after mixing well.



Apply the grey color oil paint to painted cement surface.



After 24 hr, use IPA to back to normal (anti Graffiti)

End

Formula P-269 抗塗鴉耐污透明面漆

P-269 雙劑型耐黃變高抗污透明面漆,具有超強的抗污性與耐侯性,對於各種底材,如水泥牆、彈性防水層、砂岩、壓克力耐磨地坪材等有良好的接著性與超強的耐污性,非常適合作為屋頂、室外面漆、地台及外牆的防水層及水性或油性塗料表面,即有很好的耐污效果。

【特性】

* 耐污性高,永保如新



- * 可防滑
- * 優良耐侯性
- * 與彈性防水層接著度特佳
- * 與壓克力油漆尼好接著性

【用途】室外牆面、地台油漆面、屋頂防水層等耐髒污處理養護工程

【 塗佈量】 約 33m2

【顏色】透明

【工具】毛刷 滾輪 無氣噴漆機

【注意事項】

- 1. 本產品易燃,需遠離火星,並存放於陰涼處。
- 2. 施工時,請帶手套及護目鏡。註:若沾到眼睛,請馬上沖水。
- 3. 絕對避免沾滴在 PC 板、玻璃等表面。
- 4. P-269A+B 混合後,可操作時間約 30 分鐘,請於操作時間內塗佈完成。
- 5. P-269 不可加水